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Коли наука - не лише для науки...
На шляху до Національного наукового центру «Інститут
аграрної економіки» УААН (до П.Т. Саблука) у мій кабінет
(313) сьогодні зайшов к.е.н., професор кафедри економіки
підприємництва Харківського національного університету
ім. Докучаєва (майже мій тезко) Олександр Іванович
Гуторив (дорогу до мене показала Оксана Кіктенко).   

При цьому, він мені пригадав, що колись (27 лютого 2009
року, де в рамках Всеукраїнського конгресу вчених
економістів-аграрників, який проходив в Національному
науковому центрі «Інститут аграрної економіки» УААН, я
робив наглядну презентацію на тему: «Національна
регуляторна політика на новій рентній основі») на його
прохання про зустріч, -  я відповів: «приходьте!..».

 Звичайно, цього слова було достатньо… Адже професор
сказав, що готує докторську дисертацію з питань сталого
землекористування і хоче з’ясувати деякі позиції, бо в моїй
статті, яку було опубліковано в тому самому журналі
(напевно за підсумками роботи згаданого конгресу), де і
його розміщувалась стаття, - є цікаві і дещо радикальні
пропозиції. Я, не відказуючись, поспілкувався з ним досить
ґрунтовно… 

Мені «пальця в рот не клади»…
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Я, шановному Олександру Івановичу (з вірою в Харків)
показав свій сайт і відкрив майже всі таємниці і нюанси…

Здавалося, що в ньому (його єстві з голубими очима) щось
засвітилось, перевернулось і заговорило, адже прізвище
його, як пояснив сам, походить не від «гуторити», а від
гутників (склодувів), які дружать з вогнем та піском…

Я дав йому візитку з мобільним телефоном і датою
зустрічі…

Він, в свою чергу, мене запросив до Харкова виступити і
прислати статтю, яку можна розмістити в науковому
журналі університету… Так, як це зробив Супіханов Б.К.  А
також підтвердив, що буде чемно посилатися на мої
статті… 

Вірю, бо видався мені порядним чоловіком, - цей молодий
учений. 
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На деякі запитання та пропозиції я, в свою чергу,
наголосив: «Якщо буду здоровий, то напевне зможу щось
ще сотворити… Надіюсь на однодумців... Адже: "Партій
багато, а земля одна!"».

Колега запевнив, що якщо стане доктором, то тоді лише
зможе щось витворити також… Правда не сказав, що ?... 

Бажаю всім ондодумцям успіхів, а головне здоров’я. Адже,
в здоровому тілі – здоровий дух! 
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